
13/2013. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült: Recsk Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének a 2013. 

június 24-én 15,00 órai kezdettel megtartott üléséről 
 
 
 Határozat száma Tárgy 

37/2013.(VI.24.) A település közrend, közbiztonsági helyzetéről készült 
beszámoló elfogadása 

38/2013.(VI.24.) A Csengővár Óvoda 2012-2013-as tanév munkájáról készült 
beszámoló elfogadása 

39/2013.(VI.24.) A  Recski Közös Önkormányzati Hivatal Szervezeti és 
Működési Szabályzatának módosítása 

40/2013.(VI.24.) A  Recski Közös Önkormányzati Hivatal Ügyrendjének 
módosítása 

41/2013.(VI.24.) Helyi értéktár bizottság létrehozása 
  
  
  
  
  
  
  
  

Rendelet száma Tárgy 
  
  
  

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com


2 
 

13/2013. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült: Recsk Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. június 24-én 
15,00 órai kezdettel megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak: Jelenléti ív szerint 

Pócs István polgármester: 
Köszönti az Egri Rendőrkapitányság Pétervásárai Rendőrőrs parancsnokát Pap János r. 
alezredes urat, Józsa Tibor r. szds. urat az Egri Rendőrkapitányság Bűnügyi 
Alosztályvezetőjét, Forgó Tibor r. zls. urat, a megjelent vendégeket, a Képviselő-testület 
tagjait. Megállapítja, hogy a testület 5 fővel jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja.   
Jegyzőkönyvvezetőnek Kalmárné Kovács Andreát javasolja. 
Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal.  
Jegyzőkönyv hitelesítőnek felkéri Hugyecz János és Brassai Péter képviselőket. 
A meghívón szereplő napirendek sorrendjének megváltoztatására tesz javaslatot, mely szerint 
a második napirendi pontot javasolja elsőként megtárgyalni. 
Kéri, hogy aki egyetért a napirendre tett módosító javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal egyetértett a módosító 
javaslattal.  
Kéri, hogy aki a módosítással együtt elfogadja a napirendi pontokat, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi pontok 
tárgyalására tett javaslatot. 
 
Napirend előtt tájékoztatást ad az utolsó képviselő-testületi ülés óta és a mai nap között eltelt 
időszakban tett főbb intézkedéseiről, eseményeiről. 
 

 Május 31-én a Csengővár Óvodában „Tegyük szebbé Tevékeny gyermekkertünket" 
című  projekt nyitóünnepségén vett részt. Örömünkre szolgál, hogy az óvoda ismét 
bővült új játékokkal, eszközökkel.  

 Június 3-án a Magyar Vöröskereszt 1000 fő részére biztosított adományának kiosztását 
kezdték meg – melyet több napon át végeztek. 

 Június 11-én két Romániában élő magyar fiatalember honosítása kapcsán tette le az 
állampolgári esküt. 

 Június 13-án a Pétervásárai Többcélú Kistérségi Társulás ülésén a jegyző asszony és az 
alpolgármester asszony vett részt, ahol a Társulás együttműködési megállapodásának 
elfogadása volt a napirend.  

 Ezen a napon – június 13-án – az Európai Unió támogatásával helyreállított - több 
ezres denevérkolónia élőhelyéül szolgáló - Antal-táró záró-ünnepségén vett részt.  

 Június 15-én rendkívüli Képviselő-testületi ülést tartottak, melyen a Pétervásárai 
Kistérségi Többcélú Társulás Társulási Megállapodását fogadták el. 
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 Június 18-án Pétervásárán rendőrségi fórumon vett részt, ahol a megye 
rendőrfőkapitánya – Czinege László rendőr ezredes úr is részt vett.  

 Június 21-én a Recski Hely- és Bányászattörténeti Alapítvány Kuratóriuma 
szervezésében a „Mátrai Múzeumok Éjszakája” alkalmából földtudományi szakmai 
fórumot tartottak.  

 Június 22-én a Mátra Jövője Turisztikai Egyesület szervezésében a „Mátrai Múzeumok 
Éjszakája”-hoz kapcsolódó programot bonyolítottak le Recsken a Római Katolikus 
Templomban, ahol a Mátrai Visszhangok Vegyeskar nagy sikerrel szerepelt. A kórus 
tagjai krumplis lángossal vendégelték meg az idelátogató vendégeket. 

 A mai napon, Mátraballán részt vett Vona Gábor úr jelenlétében zajlott eszmecserén. 
Arról beszéltek, hogy az Országgyűlés határozattal kötelezi a köznevelési 
intézményben tanulmányait folytató diákokat, hogy legalább egy alkalommal, kötelező 
iskolai foglalkozás keretében látogassa meg a történelmi emlékhelyként nyilvántartott 
recski Nemzeti Emlékparkot, illetve választási lehetőségként felajánlják meg az 
Auschwitz-Birkenau-i haláltábor helyén létrehozott emlékhelyet és múzeumot, illetve a 
Terror Háza Múzeumot. Valószínűsíthetően nem a távolabbi emlékhelyet fogják 
látogatni, hanem inkább Recskre fog koncentrálódni. Azt kérték, hogy az 
infrastrukturális fejlesztés érdekében Recsk és a környező települések nevezetességeit 
foglalják össze, valamint a várható növekvő forgalomra tekintettel hívják fel a 
figyelmet az utak állapotára is.  

  
Kéri, hogy a jelentésre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
A jelentésre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a 
jelentést elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal tudomásul vette a két ülés 
között végzett munkáról szóló jelentést. 
 

 
NAPIREND 1./ Tájékoztató a település közrend, közbiztonsági helyzetéről 
   Előterjesztő: Pap János r. alezredes 
 
Pócs István polgármester: 
A Képviselő-testület írásban megkapta a napirendi pontra vonatkozó beszámolót. Kéri, hogy 
amennyiben az előadónak szóbeli kiegészítése van, azt tegye meg. 
 
Pap János r. alezredes: 
Köszönti az ülésen megjelenteket. A beszámolóval kapcsolatban elmondja, hogy 2013. 
február 1-től tartozik Recsk és térsége a pétervásárai rendőrőrshöz. A térségben rendelkezésre 
álló létszám ekkor még nem volt feltöltve. A járási átszervezést követően sorolták a települést 
a Rendőrőrshöz. Az átszervezésre 11 hónap felkészülési idő volt. Kistérségi értekezleten 
korábban is képviselte a recski körzeti megbízotti csoportot – már ekkor látható volt, hogy 
Pétervásárához fogják csatolni. A létszámot két új fiatal körzeti rendőrrel bővítették Recsken. 
Szakmai tapasztalatszerzésük még folyamatos.  
A bűncselekmények számára vonatkozóan elmondja, hogy konkrétan Recsken a tavalyi évben 
ez csökkent, azonban a térségre vonatkozóan ez nem mondható el. 
A terület rendőrségi technikai eszközeivel kapcsolatban elmondja, hogy még hiányosak, pl. 
nem rendelkeznek kellő számú fényképezőgéppel sem, amelyre pl. a mai napon is nagy 
szükség lett volna egy vad gázolás helyszíni szemléjénél. Általában az önkormányzatok 
felajánlásaként kapott a rendőrség fényképezőgépeket. 
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Az ülésre megérkezik Kochné Holló Edit képviselő, a Képviselő-testület létszáma 6 főre 
módosul. 
 
Felvették a kapcsolatot a helyi polgárőrökkel is, fontos, hogy munkájukat továbbra is segítsék 
a helyi és személyi ismereteikkel is. 
A csökkenést elsősorban a garázdaságok számának csökkenése okozta, kb. felére csökkent a 
rendőrség tudomására jutott elkövetések száma. 
Ez köszönhető a rendőri jelenlétnek is. Csökkent az egyéb közrendvédelmi területeken is a 
bűncselekmények száma. Változott a statisztikai nyilvántartás is. Pl. a lopásokra vonatkozóan 
elmondja, hogy ha valakitől elloptak egy pénztárcát és abban további iratok is voltak, akkor 
ahány közokirat tűnt el, annyi rendbeli bűncselekmény elkövetésnek számított. Most már ez 
nem így van, csak egy bűncselekménynek számít.  
A tulajdon elleni bűncselekmények egy részét a lakatlan, üresen álló ingatlanoknál követik el, 
más részük az un. „trükkös” lopások. Problémát jelent ez ellen tenni, azonban ehhez fontos 
lenne az állampolgárok – főleg időskorú lakosság – együttműködése is (pl. az otthon tartott 
nagy összegű készpénz vonatkozásában). 
Kérése, hogy mindenkinek oda kell figyelni egymásra – idős szomszédokra stb. – mert a 
rendőrség önmagában nem mindig tud segíteni.  
Megemlíti az ezen a vidéken jellemző fa-lopásokat is. A bűncselekmények 
megakadályozásában és felderítésében segítik a kmb. csoportot a Polgárőrség tagjai is. A 
területen több rendőrrel megerősítve folyamatos ellenőrzéseket tartanak közúton. 
Vannak olyan területek, ahol térfigyelő-kamera rendszer került kiépítésre. Már annak is 
visszatartó ereje van, ha látják, hogy van kamera. A térfigyelő-rendszer megvalósítására van 
pályázati lehetőség. A rendőrség azzal tudja támogatni a pályázót, hogy megerősítik ennek 
szükségességét. 
 
Pócs István polgármester: 
Köszöni a szóbeli kiegészítést. Kéri, hogy tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket a 
napirendre vonatkozóan. 
 
Czene Ilona családgondozó: 
Kérdése, hogy a kmb rendőrök fogadóóra számának növelésére lenne-e lehetőség, illetve az 
elérhetőségükkel kapcsolatban az a probléma, hogy csak Forgó Tibor telefonszámát ismerik. 
 
Nagy Károlyné alpolgármester: 
Az utóbbi időben rendszeresen lát járőröző rendőrségi autót, valamint a polgárőrséget is látja. 
Az elmúlt évben az újonnan kinevezett kapitányságvezető úr felé is jelezték a kérdésüket, 
hogy tervezik-e Recsken rendőrőrs kialakítását? 
 
Törökné Tóth Mária Szociális Ellátó. és Gyermekjóléti Int.vez.: 
Az idős lakossággal vannak kapcsolatban, odafigyelnek és mindent elkövetnek, hogy 
felhívják a figyelmüket az un. „trükkös” lopásokra. Segítik őket információkkal, 
szórólapokkal is. Megköszöni Forgó Tibor kmb. rendőr segítségét is, legtöbbször őt hívják, 
mert az elérhetősége csak neki ismert. 
 
Hugyecz János képviselő: 
Forgó Tibor kmb. rendőrt valóban mindig elérik, azonban a másik két kmb. rendőr telefonos 
elérhetőségét nem ismerik. Köszöni munkájukat. Sajnos egyre jobban megjelennek a 
településen a bűnözés újabb és újabb formái – ezt saját tapasztalatból is mondja. A 107-es 
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számot hiába hívja, mire ide irányítanak egy rendőrt, addigra már aktualitását veszti a 
bejelentés, mert az elkövetők gyorsan távoznak. A saját és a lakosság véleménye szerint is 
megnyugtatóbb, hogy újabb két kmb. rendőrrel bővült a létszám. 
 
Kaleta László recski lakos: 
Régen volt a településen nyilvános telefon is, ezért könnyebb volt segélyhívást 
kezdeményezni. Jó lenne a rendőrök elérhetőségét ismerni. A polgárőr autót ő nem látja a 
faluban közlekedni. 
 
Nagy Károlyné alpolgármester: 
Helyesbíti, hogy nem a polgárőr autóra gondolt, hanem a Red-Scorpions biztonsági cég 
autójára, amelyet a polgárőrség vezetője használ. Az utóbbi időben észrevételezte, hogy elég 
sok rendőrautó van jelen a településen – több rendőrrel – igazoltatnak, ellenőriznek.  
 
Hugyecz János képviselő: 
További probléma a motorosok nagy számú megjelenése. Főleg hétvégén veszélyeztetik a 
lakosság nyugalmát, a közutakon szabályosan közlekedőket. Az elmúlt évben egy szombati 
napon egy perc alatt 41 motort számolt meg. Kéri a rendőrség segítségét erre vonatkozóan is. 
 
Kaleta László recski lakos: 
Az Ércbányánál, de a település más részein is a quad-ozók is sok problémát okoznak, 
nincsenek figyelemmel a gyalogosokra és egyéb közlekedőkre, a lakosság nyugalmára. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselő: 
Ezt a problémát szerette volna ő is jelezni, az Ércbányatelepi lakosok is szóltak már ezért. A 
quaddal közlekednek főútvonalon is. Mint orvosi ügyeletvezető is kérdezi, hogy probléma 
esetén lehetséges-e a helyben lévő körzeti rendőrök közvetlen elérése, megkerülve a központi 
segélyhívószámot? 
 
Pap János r. alezredes: 
A körzeti megbízott szolgálatának kb. 2/3-át közterületen kell töltenie. A vonalas telefonokat 
is azért szüntették meg, mert ha rendőr a felsőbb utasításoknak megfelelően látja el a 
feladatát, nem is lehetne az irodában telefon. A kmb. rendőrök többsége el van látva 
mobiltelefonokkal, melyek hívószáma nyilvános, interneten is közzétett. Nincs akadálya, 
hogy kérjék a körzeti megbízottak közvetlen telefonos elérhetőségét, azonban ennek még az 
az akadálya, hogy csak Forgó Tibor rendelkezik szolgálati telefonnal. Az európai rendőrség 
rendszere 112-es hívószámról indul. Erről a számról nagyon rövid időn belül – kb. 15 mp alatt 
el lehet érni a kezelőt, aki azonnal tudja értesíteni a területileg illetékes ügyeletest, aki a 
helyszínhez legközelebb szolgálatban lévő rendőrt küldi a helyszínre. Ez egy idén indult 
projekt, melyben Komárom és Heves megye vesz részt, majd később kapcsolódik be a többi 
megye is. Ez a rendszer az Európai Uniós rendőrség mintájára kerül bevezetésre 
Magyarországon. Kéri, hogy ezt a hívószámot használják. 
A területen jelen lévő szolgálati autók száma kevesebb lett, azonban a visszajelzések alapján 
kihasználtságuk megfelelő. 
A „trükkös” tolvajok tevékenységének visszaszorítása érdekében tájékoztató anyagot 
juttatnak el a településre is a célközönség részére.  
A motorosokkal kapcsolatban felvetett észrevételre vonatkozóan elmondja, hogy az Egri 
Rendőrkapitányság Közrendvédelmi és Közlekedési Osztályának Közlekedési Alosztálya 
motoros rendőreitől kértek az elmúlt évben segítséget. Közben ez önálló osztállyá vált, ez azt 
jelenti, hogy könnyebben tudnák irányítani ezt a feladatot, azonban rendőrségi motorral már 
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nem rendelkeznek. Ezeket a motorokat a Megyei Rendőrkapitányság Forgalomellenőrző 
Alosztály vette át, akinek feladata a szomszédos megyékkel (Nógrád, Borsod-Abaúj Z.) 
összefogva - az együttes ellenőrzés végzése.  
A mai világban a motorozás szórakozássá vált, mely igen erősen jelentkezik országosan. A 
KRESZ módosítások a motorosok javára történtek. Elmondható, hogy a 24-es főút az ország 
talán legforgalmasabb útjának számít a motorosok szempontjából.  
A quadokra vonatkozóan elmondja, hogy előfordulhat, hogy valamelyik rendszám-táblával 
rendelkezik és közlekedhet közúton. A rendőrségnek nehéz ellenőrzés alá vonni az egyéb 
területeken quadozókat gépkocsival. A rendőrségi autó épségéért a használója felelősséggel 
tartozik, kártérítést nem fizetnek. A quadozók az erdei utakat sem használhatnák, ezt 
elsősorban az erdészeti szakszemélyzetnek kellene betartatni. 
 
Hugyecz János képviselő: 
Kérdése, hogy a 112-es segélyhívószámmal a tűzoltóságot és a mentőket is el lehet-e érni? A 
107-es hívószám használható még? 
 
Nagy Károlyné alpolgármester elhagyja az üléstermet, a Képviselő-testület létszáma 5 főre 
módosul. 
 
Pap János r. alezredes: 
A 112-es hívószám egy előhívószám. Ezt azonnal felveszi egy kezelő és kapcsolja a 
bejelentett esetnek megfelelő szervezetet – tűzoltók, rendőrség stb. A rendszer működése 
megbízható és gyors. A 107-eshez képest lényegesen fejlettebb technikai rendszer.  
 
Józsa Tibor r. szds. 
Elmondja, hogy hiába van egy kmb-s rendőrnek szolgálati mobiltelefonja, probléma esetén, 
munkaidőn kívül nem helyezheti magát szolgálatba, fel kell hívnia a 112-t, hogy egy 
szolgálatban lévő rendőrnek adjanak utasítást az intézkedés megtételére. 
Az idősekre vonatkozó problémával kapcsolatban elmondja, hogy szívesen segítenek 
szórólapok készítésével, illetve előadások tartásával, a helyi újságban való tájékoztató 
összeállításával.  
 
Pócs István polgármester: 
Elmondja, hogy a tulajdon ellen elkövetett bűncselekmények nagy részét területünkön egy kis 
csoport hajtotta végre. Amióta ennek a „kis csoport”-nak a tagjai elzárásra kerültek, nyugalom 
van a településen. Kéri a körzeti megbízott rendőröket, hogy kísérjék figyelemmel ezeket a 
személyeket. A nyomozás érdekére való tekintettel a rendőr nem adhat információt számára – 
még akkor sem, ha titoktartásra kötelezett, mint a település felelős vezetője - ezt nem tartja 
elfogadhatónak, mert akkor nem tudja segíteni munkájukat. 
A fém tolvajlás soha nem látott mértéket öltött. Kéri a rendőrség vezetőitől, hogy az illegális 
és legális átvevőhelyeket, azok dokumentációit folyamatosan ellenőrizzék, az elkövetőkre 
pedig jelentős büntetést kellene kiszabni.  
 
Pap János r. alezredes: 
Nem minden esetben lehet bizonyítani ezeket a bűncselekményeket, egyértelműen 
beazonosíthatónak kellene lennie a lopott tárgyaknak. A közterületről eltulajdonított 
fémtárgyakat (pl. aknafedél) át sem szabadna venni. A szabálysértési bírság mértéke már elég 
magas összeg, 100–150 e Ft is lehet. Ha nem tudják megfizetni, akkor elzárásra kerül az 
illető. 
 

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com


7 
 

 
Pócs István polgármester: 
Ha az elkövető a büntetést nem tudja megfizetni, akkor közérdekű munka keretében 
ledolgozhatja az önkormányzatnál – napi 6.000.-Ft-tal számolva. Az elkövető akár hétvégén 
is dolgozhat, azonban a munkát részükre ki kell adni, le kell ellenőrizni és felügyeletet 
biztosítani. Ezt az eljárást nem tartja elfogadhatónak, ez nem igazán illeszthető be a 
foglalkoztató önkormányzat munkarendjébe. 
 
Pap János r. alezredes: 
A szabálysértésről szóló törvény alapján van erre is lehetőség bizonyos feltételek mellett, 
azonban úgy tűnik, hogy az elkövetők számára egyre kedvezőbbek ezek a feltételek. 
 
Pócs István polgármester: 
Megköszöni Pap János r. alezredes úrnak és Józsa Tibor r. százados úrnak az ülésen való 
megjelenést és a beszámolót. A határozati javaslatot ismerteti, mely szerint Recsk nagyközség 
közrend-közbiztonsági helyzetéről készült beszámolót elfogadják. Megállapítható, hogy a 
bűnüldözés területén pozitív irányú elmozdulást látnak. A körzeti megbízottak munkáját 
megköszönik.  
A napirendre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el. Kéri, hogy aki az 
ismertetett javaslatot elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 

37/2013.(VI.24.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megvitatta a 
település közrend, közbiztonsági helyzetéről készült beszámolót, melyet 
egyhangú szavazattal elfogadott. 
A Képviselő-testület megállapította, hogy településünkön a bűnüldözés 
területén pozitív irányú elmozdulást látnak.  
A területen dolgozó körzeti megbízott rendőrök munkáját köszönet illeti. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  polgármester 

 
 
NAPIREND 2./ Beszámoló a Csengővár Óvoda 2012-2013-as tanév munkájáról  

Előterjesztő: Fásiné Fodor Katalin óvodavezető 
 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozó beszámolót a Képviselő-testület írásban megkapta. A beszámolót 
küllemére és tartalmára vonatkozóan is dicséret illeti. 
Kéri, hogy amennyiben az előterjesztőnek szóbeli kiegészítése van azt tegye meg. 
 
Fásiné Fodor Katalin óvodavezető: 
Szóbeli kiegészítése nincs. 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy a napirendre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
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Hugyecz János képviselő: 
Az óvodában színvonalas munka folyik, példamutatóan végzik tevékenységüket. A 
pedagógusok összeszokottak, részükről megoldatlan probléma nincs. Köszöni munkájukat. 
 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el. Ismerteti a határozati 
javaslatot, mely szerint a Képviselő-testület tudomásul veszi és elismeri az óvoda 
pedagógusainak és technikai személyzetének munkáját – még ha anyagi elismeréssel ezt nem 
is tudják kifejezni. 
Kéri, hogy aki az ismertetett javaslatot elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 

38/2013.(VI.24.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megvitatta a 
Csengővár Óvoda 2012-2013-as tanév munkájáról készült 
beszámolót, melyet egyhangú szavazattal elfogadott. 
A Képviselő-testület elismeri az óvoda pedagógusainak és technikai 
személyzetének munkáját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: továbbításért jegyző 

 
 
NAPIREND 3. A Recski Közös Önkormányzati Hivatal Szervezeti és Működési  

   Szabályzatának és Ügyrendjének módosítása 
Előterjesztő: Varró Gyuláné címzetes főjegyző 

 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozó előterjesztést a Képviselő-testület írásban megkapta. Kéri, hogy 
amennyiben az előterjesztőnek szóbeli kiegészítése van azt tegye meg. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
A Képviselő-testület részére egységes szerkezetben került kiküldésre a Szabályzat és az 
Ügyrend, melyet első ízben 2013. januárban fogadott el a testület. A belső ellenőr kérésének 
és észrevételezésének megfelelően a módosítások a mellékletekre és a függelékre 
vonatkoznak. A lábjegyzetekben megtalálhatóak a változások, melyet a Képviselő-testület 
határozattal fogad el. 
 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el. Kéri, hogy aki a Recski 
Közös Önkormányzati Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításával 
egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a módosítást. 

 
39/2013.(VI.24.) Önkormányzati HATÁROZAT 

 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megvitatta a Recski Közös Önkormányzati Hivatal Szervezeti és 
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Működési Szabályzatának módosítását, melyet egyhangú 
szavazattal elfogadott. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: egységes szerkezetbe foglalásért jegyző 

 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy aki a Recski Közös Önkormányzati Hivatal Ügyrendjének módosításával egyetért, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a módosítást. 
 

40/2013.(VI.24.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megvitatta a Recski Közös Önkormányzati Hivatal 
Ügyrendjének módosítását, melyet egyhangú szavazattal 
elfogadott. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 

 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselő elhagyja az üléstermet, a Képviselő-testület létszáma 4 főre 
módosult. 
 
INDÍTVÁNYOK, BEJELENTÉSEK 

 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg indítványaikat, bejelentéseiket. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy megjelent a magyar nemzeti értékek és a 
hungarikumok gondozásáról szóló 114/2013. (IV. 16.) Korm. rendelet.  
A helyi önkormányzat abban dönthet, hogy a települési értéktár létrehozását tervezi-e. 
Amennyiben igen, akkor minimum 3 tagú bizottság kell létrehozni, mint aki a településen 
fellelhető értékek értéktárba történő felvételéről dönt. A kormányrendelet megjelenésétől 
számított 60 napon belül kell dönteni a bizottság létrehozásáról. Amennyiben bizottságot nem 
kíván létrehozni az önkormányzat, az nem jelenti azt, hogy a településen fellelhető érték nem 
kerül értéktárba, mert a helyi önkormányzat közigazgatási területén fellelhető, illetve az ott 
létrehozott nemzeti érték felvételét a települési, tájegységi vagy megyei értéktárba bárki 
írásban kezdeményezheti. Az önkormányzatok javaslataikat a kormányrendelet mellékletében 
lévő adatlap kitöltésével juttathatja el a megyei értéktár bizottsághoz. 
Véleménye szerint a helyi értéktár bizottság létrehozásának csak akkor van szerepe, ha a 
településen lévő értéket a megyei értéktár bizottság nem javasolja egyik értéktárba sem 
felvenni.  
 
Pócs István polgármester: 
Javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 3 tagú bizottságot hozza létre. Jelen ülésen még ne 
döntsön a bizottság tagjairól, csak a létrehozásáról. 
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Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
Javasolja, hogy szakmai módszertani véleményt is kérjenek, mielőtt létrehozzák a bizottságot.  
A rendelet alapján az értéktár bizottság működéséhez és feladatainak ellátásához szükséges 
pénzügyi, tárgyi és ügyviteli feltételeket a helyi önkormányzat – az általa jóváhagyott éves 
munka- és pénzügyi tervre figyelemmel – maga biztosítja. 
 
Kochné Holló Edit képviselő: 
Július második hetében ülést tart a Művelődési-, Oktatási és Sport Bizottság, javasolja ezen az 
ülésen megtárgyalni a bizottság létrehozására, összetételére vonatkozó előterjesztést. 
 
Nagy Józsefné Mátrai Visszhangok Zenei Kh. Egy. elnöke:  
Valószínűleg, hogy az értékek megőrzésére, felújítására pályázati lehetőség lesz, amelyhez 
szükség lesz a bizottság támogatására. Ilyen szempontból előnyösebb lenne egy helyi 
bizottság működése. 
 
Pócs István polgármester: 
Az előterjesztésre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy 
aki egyetért a településen a helyi értéktár bizottság létrehozásával, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 

41/2013.(VI.24.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete egyhangú 
szavazattal úgy döntött, hogy a magyar nemzeti értékek és a 
hungarikumok gondozásáról szóló 114/2013. (IV. 16.) Korm. rendelet 
alapján létrehozza a helyi értéktár bizottságot. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: továbbításért jegyző 

 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg további indítványaikat, bejelentéseiket. 
 
Nagy Józsefné Mátrai Visszhangok Zenei Kh. Egy. elnöke:  
Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy a Nemzetközi Kórustalálkozóra és az adventi 
rendezvényekre 400 e Ft-ot nyert pályázaton. Ebből az összegből nem lehet fedezni a fellépők 
étkeztetését, ezért kéri az önkormányzat támogatását kb. 300 e Ft összegre lenne szükség. Az 
önkormányzat döntését kéri mielőbb meghozni, mert a szervezési munkákat mielőbb el kell 
kezdeni. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
Javasolja, hogy készítsenek költség-kalkulációt az étkeztetésre vonatkozóan, valamint mérjék 
fel, hogy vannak-e olyan egyéb támogatók, akik a költségekből részt tudnak vállalni. 
 
Nagy Józsefné Mátrai Visszhangok Zenei Kh. Egy. elnöke:  
A létszámtól is függ a költség, a kalkulációt a konyha élelmezésvezetőjével is egyeztetni 
szükséges. 
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Pócs István polgármester: 
Javasolja, hogy erről ne a mai ülésen döntsön a Képviselő-testület, hanem a pontosabb adatok 
ismeretében a következő ülésen. 
Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal, kézelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 
Pócs István polgármester: 
Az ülésen további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért mindenkinek megköszönte a 
részvételt és az ülést 17,45 órakor bezárta. 
 

K.m.f. 
 
 
 

 Pócs István Varró Gyuláné  
 polgármester címzetes főjegyző  
 
 
 

 Brassai Péter Hugyecz János 
 jegyzőkönyvhitelesítő jegyzőkönyvhitelesítő 
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